
林馬克 (英國 ) 

林馬克 ,出生於英國。畢業於

Buckinghamshire College 環境與室內設計

頭等學士。 1981 年進入國際知名建築師 ,也是

求學時期的指導教授 Jul ian Powell-Puck 及

David Connor 的事務所工作。  

在建築與室內設計業界 ,馬克執行了許多的知名室內設計案 ,如美體小舖

執行長  Anita Roddick (她剛剛創始  Body Shop),英國流行樂手  Adam 

Ant,  與知名吉他手  Marco Pirroni ,Malcolm Maclaren,服裝設計師  

Vivienne Westwood,倫敦視訊中心  Metropolis  Recordings, . . .等眾多

名人寓所及公共工程設計案。他也與知名雕朔藝術家  Anish Kapoor 

合作。  

1989 年馬克所屬  P-T and C 公司在台灣完成了大型商業賣場 (ATT 百

貨 )。並陸續完成許多設計案。如 ,影城 ,餐廳 ,與名人寓所。 1990 年倫敦  

P-T and C 解散。此為馬克 (MLD)在台灣發展設計工作的開端。 1991 

年馬克創立了香港商林馬克設計有限公司台灣分公司。至今為止 ,林馬克

設計  (MLD)於台灣與亞洲區完成了許多建築 ,室內 ,傢俱 ,產品等設計案  

件。  

從  1991 年 ,  MLD 以新穎設計理念及帶領市場潮流為業界所熟知 ,尤其

是商業空間。MLD 總能以其專業而前瞻的設計手法帶給經營者極高的

商業效益 ,也同時取得於其專業領域裡之翹  



楚的地位。除了商業空間類型的案子外 ,MLD 同時也負責許多私人豪宅

委託案  也獲得極高的評價。而與台灣及中國內地許多知名建設公司亦

配合完成許多成功的建案。  

MLD 主要辦公室位於台北市市中心 ,員工共約  10 人 ,工作夥伴由一群

熱忱有活力的設計師組成。有別於其他事務所 ,MLD 設計師們背景各不

相同 ,也因此為  MLD 帶來了多樣而深厚的專業歷練。主要資深合夥設

計師 :嚴家瑜  負責商業類型及住宅類型設計案。從案子的開始到完成 .工

作團隊皆能以專業的經驗及厚實的資源達成目標。  

林馬克先生經常應邀於各地演說有關於  MLD 工作作品。他在東海大

學 ,台北科技大學 ,銘傳大學 ,臺中技術學院 ,大葉大學 ,台南應用科技大學 ,

室內設計協會 , IDA Congress ,HA+D Conference,誠品書局 ,等都有發表

演說。得獎獎項及作品 MLD 近年來榮獲了許多獎項 :  

中華民國室內設計協會  商業空間金獎  2008 Hotel  G  

中華民國室內設計協會  商業空間類大獎  2007 NIKE AIRMAX 展場  

中華民國室內設計協會  住宅空間類大獎  2007 敦南林宅  

中華民國室內設計協會  商業空間類大獎  2007 香檳  3  

韓國  JCD 設計大展  滬江宴餐廳  台北  

韓國  JCD 設計大展  香檳  3  台北  

ICI  得利塗料  商業空間色彩應用大獎  1999 

ICI 得利塗料  商業設計獎  2001 

台北市政府表揚  1996 年  城市景觀傑出貢獻獎  



幸福空間  兩岸四地設計交流大賞  榮譽評審  2013 至  2017 

北京  G 酒店自  2008 年建成以來 ,已經獲得了多個獎項 ,並一直被

“Vogue”雜誌和  GQ 雜誌刊登在“ Agora 旅遊”和“ Conde Naste 

Travel  Magazine”雜誌評選的北京頂級小酒店  

中。最近它甚至被倫敦  Shortl ist  雜誌列為全球十大酒店之一。  

 

MARK 

Mark Lintott was born and educated in England.  After graduating 

from design school in1981 he went to work for 2 of h is  design 

tutors ;  David Connor and Jul ian Powell -Tuck,  at  the outset of the 

high profi le practice,  Powell -Tuck and Connor.  

The practice produced a wide range of architectural  and design 

works with cl ients  as  diverse as Anita Roddick,  (hersel f  just 

starting Body Shop),  pop star Ada m Ant,  guitarist  Marco Pirroni ,  

fashion stores for Malcolm Maclaren and Vivienne Westwood, 

recording studios  for Metropolis  Studios in west London and 

several  cooperative projects with the  sculptor Anish Kapoor.  

In 1989 P-T and C completed a large commerc ial  space in Taipei ,  

Taiwan for the ATT fashion group. This  was fol lowed by a str ing of 

commercial  work in Taiwan ranging from  cinemas to restaurants to 

high-end residential  projects .  In 1990 the London practice was  



dissolved and Mark Lintott Design (MLD) was establ ished in 

Taiwan in 1991 and is  st i l l  going strong unti l  this  day.  MLD has 

completed many architectural ,  interior,  furniture,  and  various 

other design projects s ince.  

Since 1991 MLD has been responsible for works of increasing scale 

and complexity both in Taiwan and around Asia.  The f irm has bui lt  

a  reputation for leading design work that is  both new and 

innovative but also invariably successful  for their  c l ients .  Work in 

the entertainment and commercial  field has gained MLD an 

enviable posit ion at the top of their  profession.  At the same time 

the practice has bui lt  a  sol id reputation for high end  residential  

work for both private cl ients and grade A developers both in 

Taiwan and China.  

MLD has its  main off ice in downtown Taipei .  Staffed by a grou p of 

around 10 hardworking and enthusiastic  designers from diverse 

backgrounds,  the f irm has a depth of experience  unmatched on 

the is land.  The f irms’  Senior Associate,  Chia Yu Yen is  

responsible for the  day-to-day operation of the design group. She 

has many years’  experience at MLD preceded by 8 years based in 

San Francisco.  Each project is  supported by a team,  assembled 

according to the needs of the work and backed up by outside 



consultants  where necessary.  

Mark Lintott has lectured extensively about the  work of the 

practice and been the invited  

guest crit ic  at numerous universit ies around Asia such as:  Tung Hai  

University,  National  Taipei  University of Technology,  Ming Chuan 

University,  National  Taichung University of  Science and 

Technology,  DaYeh University,  TaiNan University of Technology,  

Chinese Society of Interior Designers,  IDA Congress,  HA+D 

Conference,  Esl ite  Bookstore,  etc. ,  to  just name a few.  

Awards  

MLD has received many awards for i ts  work including:  

CSID Taiwan Gold Award for Hospital ity Sp ace 2008 Hotel  G in 

Bei j ing 

CSID Taiwan Award for Commercial  space 2007 Nike Airmax  

CSID Taiwan Award for Residential  work 2007 Lin Residence  

CSID Taiwan Award for Commercial  space 2007 Champagne3  

JCD Award (Korea) for Hu J iang Yen Restaurant Taipei  2007  

JCD Award (Korea) for Champagne 3 Bar Taipei  2007  

ICI Dulux Award for Colour in Commercial  Space 1999  

ICI Dulux Award for Commercial  Design 2001  

Taipei  City Government Award –  Contribution to the City 



Streetscape 1996 

Gorgeous Space Honorary Judge 2013 to 2 017 

Since Hotel  G in Bei j ing opened, i t  has won many many awards and 

has been written up in Vogue and GQ magazine.  In Agora Travel  

and Conde Naste Travel  Magazine,  i t  has  been l isted one of the 

Top 10 Hotel  in the World.  

 


